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 Protokół nr 123/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 31 marca 2022 r. 
 
Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 
obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi on 
załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za usługi przewozowe w publicznym 
transporcie zbiorowym o charakterze użyteczności publicznej na terenie powiatu 
nowomiejskiego.  
/na posiedzenie wszedł pan D. Wiśniewski – naczelnik Wydziału Komunikacji i Transportu/ 

Pan Starosta poinformował, że uchwała została uzupełniona o opłaty dodatkowe, tak zwane 
„kary umowne” związane miedzy innymi: za przejazd bez ważnego biletu, przejazd ze 
skasowanym biletem niezgodnym z cennikiem, okresem ważności lub przysługującymi ulgami, 
przewóz rzeczy wyłączonych z przewozu, przejazd bez ważnego dokumentu uprawniającego 
do ulgowego przejazdu, za spowodowanie przez podróżnego zatrzymania lub zmiany trasy 
środka transportu bez uzasadnionej przyczyny oraz za ponoszone koszty czynności związanych 
z uznaniem reklamacji. 
Pan Wiśniewski dodał, że wyliczenie opłat dodatkowych jest zgodne z rozporządzeniem w 
sprawie ustalenia wysokości kar i opłat dodatkowych. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pan D. Wiśniewski opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia wniosku w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie 
zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez negocjacji dla zadania „Przebudowa 
drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – Radomno”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pan Starosta poinformował, że o dofinansowanie powyższego zadania będziemy się ubiegać w 
ramach Polskiego Ładu. 
Pani Robaczewska poinformowała, że przy tym zadaniu powiat współpracuje z gminą Nowe 
Miasto Lubawskie w zakresie oświetlenia. Dodała, że gmina przekazała dokumentację 
dotyczącą wykonania oświetlenia. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
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Wniosek w sprawie wszczęcia procedury postępowania o udzielenie zamówienia publicznego 
stanowi załącznik nr 3. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
powołania komisji do przeprowadzenia zamówienia publicznego w trypie podstawowym bez 
negocjacji dla zadania „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N na odcinku Wonna – 
Radomno”.  
 
Zarząd powołał komisję przetargową, w skład której weszli:  

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 
2. Sekretarz – Wioleta Puwalska 
3. Członek komisji – Marcin Kraszkiewicz 
4. Członek komisji – Beata Widźgowska 
5. Członek komisji – Krzysztof Andrzejczak 

 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                      
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się decyzją Wojewody 
Warmińsko-Mazurskiego w sprawie uchylenia decyzji Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w 
sprawie tworzenia przez Szpital Powiatowy w Nowym Mieście Lubawskim Punktu szczepień 
powszechnych w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Decyzja Wojewody Warmińsko-Mazurskiego stanowi załącznik nr 4. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy chcą zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu w tym punkcie nie poruszyli żadnego tematu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 
 
 
                                                                                                                    Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                             Andrzej Ochlak 
 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


